
Referat 
Gården, bestyrelsesmøde 28. juni 2023 kl. 19.15 

Deltagere: Gårdens bestyrelse samt ledelse

Afbud: Morten

Ordstyrer: Nanna

Referent: Karen 
 
 
1. Referat fra sidste møde godkendes og underskrives

- Underskrevet


2. Nyt fra Gården ved Nicolaj

-  Der er gasset og dampet for mosegrise i græsplænerne ved frugthaven og højen.


-  Der er lavet aftale med Jobcentret om græsslåning. Christian slår skråningerne i år for at skåne 
Lars.


- Prisen for oprettelse af løn hos Lønkontoret ved Holstebro Kommune er steget, da der nu er 
tillagt moms. Der er andre fordele ved at bruge Lønkontoret bla. mulighed for brug af jurister, 
styr på pension osv. Samtidig er prisen stadig svarende markedet, så vi beholder aftalen.


- Der skal laves BMV (Børne Miljø Vurdering) via. samtaler med børn i Gul gruppe og 
spørgeskemaer til bestyrelsens børn. 
Personalet er igang med Arbejdsplads Vurdering. 

- Gården har givet gave og været til afskedsreception for Anette, børnehaveklasselærer på Ryde 
Skole. 

- Der er lavet legeplads gennemsyn fra anden part. De påpegede udbedringer er reelle, men der 
er fulgt forskellige lovgivninger, hvilket der følges op på ved næste gennemsyn. Legepladsen er 
fuldt godkendt, som den er. 

- besparelse.dk har lavet gennemsyn af diverse på Gården. Den lovede besparelse kunne ikke 
skaffes, derfor er aftalen med besparelse.dk opsagt. 

- Personalesituationen: Der er kommet ny studerende, Line, på Gul gruppe. Hun er faldet godt til 
med børn og voksne, er imødekommende og engageret. 
Alette Dalstrøm er ansat som medhjælper indtil sommeren 2024.


- Nicole har været ansat i tre måneder. Hun får meget ros med på vejen. 
Fra nu til april 2024 starter 13-14 nye børn, og der skal måske ansættes en personale mere. For 
nu er der det personale, der skal være.  

- Ansøgning om øget børnetal fim. SFO’en. Der er sammen med skoleleder Lilian sendt 
ansøgning om periodevis øget børnetal. Skolen har et godkendt lokale, som kan bruges til SFO. 
Det er vigtigt for Gården at kunne tage imod tilflyttere samt kunne tilbyde en plads til børn på 
ventelisten. Der arbejdes videre med dette. 

http://besparelse.dk
http://besparelse.dk


3. Nyt fra bestyrelsen

- Laila tager mulighed for alternativ betalingsmulighed op. Ønsket fra flere i bestyrelsen er at der 

vil være mulighed for at betale for maddage med Mobilepay eller at oprette en seperat konto, 
hvor der betales halv eller helårligt diskuteres. Lars og Nicolaj undersøger mulighederne. 

- Fællesmøde for bestyrelse og personale. 
Nicolaj og Nanna arrangerer det. 

- Arbejdslørdag 
Tages op til næste bestyrelsesmøde d. 10. aug.


4. Datoer for bestyrelsesmøder

-  Fastsættes ved næste møde hvor Morten også er deltagende.


5. Dato for næste møde

- 10. august 
 

6. Eventuelt

- Nanna påpeger grusvejens ringe vedligeholdelse. Klager kan sendes til Petrine Andersen ved 

Park og Vej Drift - petrine.hede.andersen@holstebro.dk 
Gårdspladsen er Gårdens ansvar. 

- Karen gør opmærksom på, at der er flere børn i SFO’en, som giver udtryk for at de synes, det 
er kedeligt, og ikke har lyst til at være i SFO. Nicolajs oplevelse er at børnene har det godt og 
har gode tilbud i SFO’en. Vi diskuterer mulige egentlige årsager, som børnene kan have svært 
ved at sætte ord på. Karen vil være talskvinde for, at man i SFO forældregruppen kan stille gode 
spørgsmål og se på sit barns trivsel og engagement, når man afhenter på Gården. 


